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Interpellation om båtar i Uppsalas hamn 
 
 
Uppsala är en väldigt vacker stad med gamla byggnader, parker och vatten i form av 
Fyrisån. Just på ån i centrum av Uppsala har vi en hamn för båtar. Det är trevligt att 
sitta där under varma månader på uteställen och relaxa och på vinter promenera längs 
ån. Det finns bara en grej som förstör den här relaxen. Det finns båtar i hamnen som 
tar in vatten och är halvt sjunkna. Det är inte så länge sedan som det låg en stor båt 
helt på sidan. På samma plats som båten låg på sidan, finns nu en förfallen båt som 
är i väldigt dåligt skick och skapar en dålig atmosfär i hamnmiljön.  
 
Allt detta förstör Uppsala invånarnas känsla av att det är fint att gå längs ån, att det 
är vackert där och att det inte ser ut som skrotplats för båtar. 
 
Uppsala kommun satsar stora pengar på offentlig konst, däremot verkar ingen bry sig 
över hur det ser ut i Uppsalas hamn, där det rör sig mycket folk. 
 

 

Med anledning av ovanstående vill jag fråga kommunstyrelsens 

ordförande Erik Pelling: 

• Vem i Uppsala kommun är ansvarig för att säkerställa att båtar som är förankrade i Uppsalas 

hamn ska vara i acceptabelt skick? 

• Vem i Uppsala kommun är ansvarig för att säkerställa att båtar i bristande skick transporteras 

till reparation eller skrotning?   
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